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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2023/24:618 Livsmedelsstrategin

Nu har det gått över ett år sedan regeringen och landsbygdsministern 
meddelade att en uppdatering av den svenska livsmedelsstrategin skulle 
genomföras. Den så kallade livsmedelsstrategin 2.0 ska enligt 
landsbygdsministern öka fokuset på svenska livsmedel och bidra till att den 
totala livsmedelsproduktionen ökar samt minska vår sårbarhet vid eventuell 
kris.

Vi socialdemokrater har vid flera tillfällen påpekat att det vore lämpligt om 
även oppositionspartierna i Sveriges riksdag vore en del av arbetet, eftersom 
den här typen av frågor kräver långsiktighet. Vi menar att en bred politisk 
förankring behövs för att en livsmedelsstrategi ska hålla över tid, även över 
regeringsskiften.

I dagsläget saknar vi dock helt insyn i den process som pågår och tycker att det 
är beklagligt att landsbygdsministern inte heller har återkopplat till miljö- och 
jordbruksutskottet som utlovat. Vår uppfattning har hela tiden varit att vi skulle 
bli informerade fortlöpande under arbetets gång, men så har alltså inte skett.

I samband med presentationen av utredningen Livsmedelsberedskap för en ny 
tid (SOU 2024:8) uppstod flera frågor kopplat till svensk försörjningsgrad, 
livsmedelsproducenters konkurrensvillkor och lantbrukets resiliens. Utredaren 
hänvisade då till översynen av livsmedelsstrategin.

Med anledning av detta vill jag fråga landsbygdsminister Peter Kullgren:

 

Hur går arbetet med uppdateringen av den svenska livsmedelsstrategin, och när 
samt på vilket sätt tänker ministern göra oppositionspartierna delaktiga i 
processen?

………………………………………

Sofia Skönnbrink (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-16
Besvaras senast
2024-02-28 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


